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Αντιπαράθεση για την

ιδιωτικοποίηση ms Cyta

Εγκρίθηκαν προϋπολογισμοί

ημικρατικών
Σε αντιπαράθεση με φόντο την ιδιωτικοποίηση

ξεπούλημα της Cyta εξελίχθηκε η χθεσινή

συζήτηση στη Βουλή για την έγκριση των
προϋπολογισμών ημικρατικών οργανισμών

Ο βουλευτής του ΑΚΕΛ Στέφανος Στεφάνου

σημείωσε ότι τα τελευταία χρόνια η CYTA
έδωσε στο κράτος με τη μορφή μερισμάτων ή
φόρων 850 εκατ ευρώ ενώ φέτος το κράτος
θα λάβα άλλα 20 εκατ Επιπλέον είπε ο οργανισμός

κάνει μια πολυδάπανη επένδυση 130
εκατ ευρώ για το δίκτυο οπτικών ινών για το

κράτος κάτι που δεν θα έκανε κανένας ιδιωτικός

οργανισμός
Από την πλευρά του ο βουλευτής του

ΔΗΣΥ Μάριος Μαυρίδης επικαλέστηκε τις συγκριτικά

με άλλες χώρες υψηλές χρεώσεις που
έχει η Κύπρος επισημαίνοντας πως η αγορά
θα πρέπει να ελευθεροποιηθεί με σκοπό οι
καταναλωτές να απολαμβάνουν χαμηλότερες
τιμές υπερτονίζοντας έτσι το νεοφιλελεύθερο
μοντέλο το οποίο όπως αποδεικνύεται συνεχώς

δε λειτουργεί
Η βουλευτής του ΔΗΚΟ Χριστιάνα Ερωτο

κρίτου ανέφερε ότι το ΔΗΚΟ δεν πρόκειται να
συναινέσα στο ξεπούλημα του κρατικού πλούτου

σε οποιονδήποτε βαφτίσει η κυβέρνηση
στρατηγικό επενδυτή

Ο βουλευτής της Συνεργασίας Δημοκρατικών

Δυνάμεων Γιώργος Προκοπίου σημείωσε
ότι οργανισμοί όπως η ΑΗΤΚ και ΑΗΚ πρέπει

να παραμείνουν και να δουλεύουν καθαρά
ως κομμάτι του λαού

Δεν ελέχθη ποτέ για ιδιωτικοποίηση της
CYTA αλλά για μερική αποκρατικοποίηση
έτσι ώστε ένας μόνο στρατηγικός επενδυτής
ο οποίος έχει τεχνογνωσία να συμβάλει στον

εκσυγχρονισμό και την τεχνολογική της αναβάθμιση

ανέφερε ο βουλευτής του ΔΗΣΥ

Ονούφριος Κουλλάς
Ο βουλευτής της Συνεργασίας Δημοκρατικών

Δυνάμεων Άγγελος Βότσης είπε η κυβέρνηση

να βγάλει από το μυαλό της ότι θα

στηρίξουν ιδιωτικοποίηση της CYTA
Ο βουλευτής της ΕΔΕΚ Ηλίας Μυριάνθους

ανέφερε ότι θα πρέπει να ληφθεί υπόψη η
χειραγώγηση που υπάρχει στη λιανική διάθεση

των καυσίμων και στα λιμάνια που αντί
να υπάρξουν μαώσεις υπήρξαν αυξήσεις σε
σχέση και με την ανάγκη ιδιωτικοποίησης της
CYTA

Σχετικά με τον προϋπολογισμό συγκεκριμένα
στη χθεσινή Ολομέλεια εγκρίθηκαν οι

προϋπολογισμοί του Χρηματιστηρίου Αξιών
Κύπρου της ΑΤΗΚ της ΑΝΑΔ του ΚΥΠΕ του
Ανοικτού Πανεπιστημίου Κύπρου του ΤΕΠΑΚ
και του Πανεπιστημίου Κύπρου
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